 အက္ခိဋ္ဌိဝါ အိန္ဒြိယံ	အဖြေအစည်း - က်ယုပုနုညှိလမုးညးနု- အေတြေတြ အုပ္ပိဝေရး
အေဘကာဌးအရာ-	Broadlawns အစုအဖြေစာဌးရွေကွး အစီအစဉးဝုဌး မ်းပုဟးသညး ဝေတြေဘုကးထေကံမုး မူလ ရဲကွဲ- ၁၁/၁၉၉၆ နံပါတ- ဝေအ-၁၀၀၆ ဝေဘာဏ်း စုစုဝေမး/ပုပုနုညှိလမုး- ၀၆/၂၀၁၉ စာမံကံးဝုဌး 1

၁။ အာမခံပေဌလစီ

ဝေတြေဘုကးခိပ္ပိတဲသုမ်းဝုဌး အာမခံပေဌလစီသတုတ္တးသညးအတိဌး သကီးမးသညး ဝေတြေဘုကးအခန္တခဲးဝုဌးဝေတြေဘုကးနီညှိသညး ဝေခးဝါးကုသမးအေနအထားမ်းသိမဟုတု လိုအပ်ကိစ္စဝုဌး ကိုက္ခိပါက ဝေခးကုသမးဝုဌး ဝေခးဝါးမးအတြကု Broadlawns က်နးမးဝေရးစာဌးရွေကွးစတ္တမု ဝေတြေဘုကးထေကံမုးကို ပုပီလုပေးပါမညး။

ဤအာမခံပေဌလစီကို "Broadlawns အစုအဖြေစာဌးရွေကွး အစီအစဉးဝုဌး မ်းပုဟးသညးဝေတြေဘုကးထေကံမုး" ဝေခါဌးစဉးအာကွ လုပေဆာဌးနပီး ဝေအာကွအတိဌး အေကာဌထညးဖာဝေဆာဌုကုနပါသညး-


၂။ ရဲညှိယံက

ဤအာမခံပေဌလစီမှာ Broadlawns က်နးမးဝေရးစာဌးရွေကွးစတ္တအတြကု မူဝေဘာဌုကို တညးဆေကုပေးပါသညး-

- (၁) ဝေတြေဘုကးထေကံမုးအတြကု အက်ဝိညှိသညး လူနာမ်းကို သတုတုပေးသညး။
- (၂) အစုအဖြေအတြဌး လူနာမ်းအတြကု ဝေတြေဘုကးထေကံမုး ပုပီလုပေးသညး။
- (၃) အိန္ဒြိယံဉေပဒးဝုဌး Broadlawns က်နးမးဝေရးစာဌးရွေကွးစတ္တအတြကု Broadlawns အစုအဖြေစာဌးရွေကွး အစီအစဉး အာမခံပေဌလစီဝုဌး လုပေးလုပေးမးဝုဌး ကိုက္ခိသညး ဝေတြေဘုကးထေကံမုးကို ဝေဆာဌုကုပေးသညး။
- (၄) ပုပညးဝုဌး ဝုဌးဉေပဒ အခန်း ၅၀၁ (အာ)ဝုဌး ကိုက္ခိစေရနးဝုဌး အဖြေအစည်း၏ အခြေခံအေအနကို ထိန်းသိမ်းနီညှိ Broadlawns က်နးမးဝေရးစာဌးရွေကွးစတ္တမု ဤအာမခံပေဌလစီကို လကွဲကံးသုံးစီး ဤအာမခံပေဌလစီကို က်ယုပုနုပုပုနု လူအမ်းထံပုပုနု၊ ရီးရွးသညး ဘာသာစကား အုဌးပုပုနု ဝေဟံးပုပုနုဝုဌး ဘာသာစကားမ်းစီပုပုနု ထုတုပုပုနုမ်း ပုပီလုပုပုပု။ ထိုအုပု အဖြေအစည်းမု ဤအာမခံပေဌလစီကို ကိုက္ခိသညး က်နးမးဝေရစာဌးရွေကွး ထေကံမုးသုမ်း စာရးကိုလညး ဝက္ခိတြေ ဝေဟံးပုပုထားရမညး။

ဤအာမခံပေဌလစီအရ Broadlawns က်နးမးဝေရးစာဌးရွေကွးစတ္တမု Broadlawns အစုအဖြေစာဌးရွေကွး အစီအစဉ် ဝေအာကုဖာပုပုပု သတုတုကွးဝုဌး ကိုက္ခိအက်ဝိညှိ လူနာကို လကွဲပေးပါသညး။

၃။ အဓိပတ္တိဌးဆိခိကွး

 အကူ မိန့်ကူ၊ အိဋ္ဌိဝါ	အဖြေအစည်း - က်ယုပုပနုယုညံ့ လမုးညးနု- အေထေတြ အုပ္ပိဝေးရး		
အေဗုကာဝုးအရာ-	မူလ ရကြိ-	၁၁/၁၉၉၆	နံပါတ- ဝေအ-၁၀၀၆
	ဝေဏုထိုး စစုဝေဆးမး/ပုပနုညံ့စုဝေဆးမး-	၀၆/၂၀၁၉	စာမ်ကုးဝုဝာ 2
Broadlawns အစုအဖြေစာဝုးရွေကုး အစီအစဉ္းဝုဝုး မးပုပးသညး ဝေပြေကးဝေထာကုမး			

A. ဝေနထိုး- အေမရိကန် လူမ်းပီဖစ္စူ သိုမဟုတု အိဋ္ဌိဝါပုပညးယုထြး လွတ္တုဝေနထိုးဝေနပီး ပုပညးယုစုဝေပါ ခရိဋ္ဌိးအထြး ဆက္ကကုဝေနထိုးမညး တရးဝုဝေနထိုးဝုလကုတ္တိဋ္ဌိ ဝေနထိုးမးကို Broadlawns က်နးမာဝေရေစာဝုးရွေကုးစတ္တမ ဝေနထိုးအုဖစု သတ္တုတုပါ။ လူတစုးအေရုဖဝု ဝေနထိုးအုဖစု မေဗုကညာခ ဝေခိဋ္ဌိတိုးအတာတစ္စူအထြကု ဝေပိခိဋ္ဌိ ဝေနထိုးနုလိအပါ။

B. အာမခံရွိတားသညး တစုးတစုးယောက္ခဝုးစီအထြကု ပံမုနု ဝေတာဝုးခံမညး ဝေပြေမာဏ (AGB)- အာမခံရွိတားသညး တစုးတစုးယောက္ခဝုးစီအထြကု ပံမုနု ဝေတာဝုးခံမညး ဝေပြေမာဏကို ထြကုကုနု ဝေအာကုထြကုကုညးကို သိုးပါ။


$$AGB \% = (\text{ဝေဆးကုသစားရိတု ဝေပးဝေခံသူမး၏ စုစုပေါင်း ခြံဝုပီထားသညး ပမာဏ} + \text{ပုဂါလိက က်နးမာဝေရး အာမခံသူမး၏ စုစုပေါင်း ခြံဝုပီထားသညး ပမာဏ} + \text{ရွေဋ္ဌ ၁၂လ ကာလအထြး ဝေဆးကုသစားရိတု ဝေပးဝေခံသူမး၏ စုစုပေါင်း ခြံဝုပီထားသညး ပမာဏ}) / (\text{တူညီသညးဝေတာဝုးခံမးမးအထြကု စုစုပေါင်း အဗုကမုးဖ်ဝုး ဝေကာကုမးမး})$$

$$\text{ဝေအဂ်ဘီ} = (\text{ဝေဆးဝါးကုသရွေ့အယုညးစောဝုးရွေကုး သိုမဟု အေရးပေဝုကုသမးအထြကု အဗုကမုးဖ်ဝုး ဝေကာကုမး}) \times \text{ဝေအဂ်ဘီ} \%$$

ဤမူဝါဒ၏ စာထြ ဝေအ ထြ ဝေဖာပုပထားသညးအတိုး ဝုဝုဝု ဝေအဂ်ဘီ % ကို ထြကုကု ပုပညးပေပါ။

C. ဝေဆးဖတ္တိဋ္ဌ လိုအယုညး ကုသမး- ဝေကာဝုးမုညး ဝေဆးဖတ္တိဋ္ဌကုဝုထိုး စံသတ္တုကုးအတိုး လူနာ၏ အေပုခအေအရ စစုဝေဆးမး၊ ကုသမးမးဝုဝု ကိုညီသညး ဝနုဆာဝုးမးမာ လူနာ သိုမဟုတု လူနာ၏ ဆရာဝနု သိုမဟုတု ပုပစုပု အဆဝေပုပနုထြကုမုတ္တု လူနာ၏ဝေဆးဝါးကုသရွေ့အပုတ္တိ ပုပညးဆညးရနုပုဖစ္စညး။ ထိုမဟုပု လူနာလိုအယုညး ဝေဆးဝါးကုသမးအထြကု ကုနုစားရိတ္တုညးဆိုးပုဖစ္စညး ကုသဝနုဆာဝုးအမးအစားလညး ပုဖစုဝေစရမညး။

D. အေရးပေဝု က်နးမာဝေရးစောဝုးရွေကုး- အေရးပေဝု ဝေဆးဝါးကုသမး ဝုဝု အလုယုမး အကုပေဒ (အီးအမ္မိဝေအယုဝေအ) ထြ ပုပကုနးထားသညးအတိုး ခ်ကုဝုး ဝေဆးဝါးကုသမး မံယုပုပကု လူနာအေရုဖဝု ဆိုးရားသညး အသကုဘေးအိုးရယု ကေရကုညး၊ ခးဓာကိုယု လုပဆာဝုးမး ပ်ကွီးဝေခိဋ္ဌ သိုမဟုတု ကိုထြးအဂါအစိတ္တုပိုဝုး လုပဆာဝုးပ်ထြးနိဋ္ဌညးဆိုနိဋ္ဌညး သကီးမးလုံလာကုညး လကရုဏာမး ရှိဝေသညး က်နးမာဝေရးအေပုခအေအမးကို ဆိုလိုပါ။ ကိုယုဝနုဆာဝုးမးမီး မီးပုးလိုဋ္ဌိကုပုခးမးလိညး ပါဝုပါ။

 broadlawns MEDICAL CENTER ၁၇ မိနက၊ အိန္ဒိဝါ	အဖြေအစည်း - က်ယုပနုဿညု လမှးညးန- အေကြေကြ အုပ္ပိဝေရး		
	မူလ ရကြိ- ဝေဏာက္ခိး စစဝေဆးမ;/ပုပနုဿညုစစဝေဆးမ;-	၁၁/၁၉၉၆ ၀၆/၂၀၁၉	နံပါတ- ဝေအ-၁၀၀၆ စာမ်ကုးဝူတ 3
အေဗကကုးအရာ-	Broadlawns အစုအဖြေပတဌဝေရွကုး; အစီအစဉ္ဇးဝူဝူ မ်းပုပးသညု ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ;		

A. ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ;အတြကု အက်းဝိဌိဌး

Broadlawns အစုအဖြေပတဌဝေရွကုး; အစီအစဉ္ဇးဝူဝူ မ်းပုပးသညု ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ; အစီအစဉ္ဇးအတြကု အက်းဝိဌိဌး; သတ္တဝိက္ခိးဝူဝူ ကိုက္ခိသညု လူနာမ်းကို ဝေဆးဖက္ခိဌာ လိုအပ္ပညု ကုသမးဝူဝူ အေရးပေဌ က်နးမာဝေရးဝေစာဌဝေရွကုးမ်းအတြကု ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ;မ်း ရှိပါသည။

B. ဝေထကုးပးသညု လုပံးလုပညးမ်း-

Broadlawns အစုအဖြေပတဌဝေရွကုး; အစီအစဉ္ဇးအကြဌ အက်းဝိဌိဌး လူနာတစဉ္ဇးစီအတြကု Broadlawns က်နးမာဝေရေစာဌဝေရွကုးစတ္တမ ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ; ဝေထကုးမ်းကုပေဌ ("ဝေထကုးမ်းကုပေဌ") ကိုဖီးဆီးဝေအာဌဝေထကုးပးပါသည။ Broadlawns က်နးမာဝေရေစာဌဝေရွကုးစတ္တမ လုပဝေဆာဌးသညု အုပ္ပိးဆိုဌာ စစဝေဆးမ်းဝူဝူ ဝေထကုးမ်းကု လုပနးစဉ္ဇာရိက္ခာတမးအတြကုဝူပီထးသညု ဝေထကုးမ်းကုပေဌ Broadlawns အစုအဖြေပတဌဝေရွကုး; အစီအစဉ္ဇးအကြဌ အက်းဝိဌိဌးအတြကု အသုံးပုပီဌိဌာပါသည။

C. ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ;အတြကု အက်းဝိဌိဌး

အက်းဝိဌိဌးကို သတ္တဝိက္ခိးအတြကု အဗကမးမ်းဝူဝူဝေဒြေအပဌ တြကုက္ခိမည။ အိန္ဒိဝါ ဝေဆးကုသစးရိတုဝေထကုးမ; အစီအစဉ္ဇးဝူဝူ ကိုက္ခိသညု အဗကမးမ်းဝူဝူဝေဒြေအပဌ မူတတြကုက္ခိမည။ အိမုဝေထကုးမ; မိသးစုအားလုံးဝူဝူ အိမုဝေထကုးမ;တြဌပါဝေသးလညး ဥပေအရ ဝေဒြေဗကးဝေထကုးမ;ရွာဝနီဌု၏ ဝေဒြေမ်းကို ဝေဒြေအဆဌအတနးသတ္တဝါတြဌ ထညုဌးစဉ္ဇးပးပါမည။


ဝေဒြေမ်းတြဌိဝေသးမး (ဌတိုပဲပါဝေသး မဆိုလိုပါ) လုပးခးဝူဝူလစ၊ မသန္ဓ်မးမ;ဝေထကုးမ;ဗကး၊ အစဉ္ဇးမးစး သိုမဟုတု ပဌ ဝေထကုးမ;ဗကး၊ အိမုးခဝေဒြေ၊ ဝေရနံးဝူဝူစာတုဝေဒြေအတြကု ဝေပရမရွေဌေတြ၊ အလုပက္ခိးအတြကု နစာပေဌကး၊ စစုထမးဝေထကုးမ;ဗကး၊ ကေလးဝေထကုးမ;၊ မယားစရိတု၊ အတိုးရေတြ၊ ရွယာဝေစ၊ အလုပမး နစာပေဌကး၊ ဝေဝပံက်ထကုးမ;ဝူဝူ အျားဝေဒြေရလမးမ်းပုပစါပါသည။

ဝေဝပံက်ထကုးမ;ဆိုသည စာနာဝေထကုးမ;ပေဌကကု မဟုတ္တ ပေးအပ္ပညု အရဌးအျမစး/ခံစးခြဌးမ်းကို ဆိုလိုပါသည။ သက္ခိဌာအမ်းစးအားလုံးကို စဉ္ဇးစးစးပီး င အရဌးအျမစး/ခံစးခြဌးမ်းအေပဌ သဌဝေတာသညု တနီးသတ္တဝါပုပစါပါသည။

အက်းဝိဌိဌးကို ဆုံးပုပတုတြဌ စးဝေသတြဌဝူလက္ခိးကို ဝေဒြေအျမစးသညုဌးစဉ္ဇးစးပုပစါပါ။

ဝေဒြေအားလုံးပေဌးစဉ္ဇးသညု ဝေလဗက္ခိးကးသုမ်း၏ ဝေဒြေမာ ဝေဒြေကနုဌုက္ခိးကေအာကု ဝေလ်နညးသည သိုမဟုတု တူညီသညုပါက Broadlawns အစုအဖြေပတဌဝေရွကုး; အစီအစဉ္ဇးအတြကု အက်းဝိဌိဌာပါ။

ဝေဒြေကိုတြကုက္ခိးအတြကု- အရိယုဝေရကုပီးသုမ်းအတြကု ဝေထကုးမ; ဝေလဗက္ခိးကးပေဌရိ "စစပေဌး ဝူဝူ ဝေဒြေ" ဆိုသညု လူနာတစဉ္ဇးစီဝူဝူ လူနာ၏ အိမုဝေထကုးမ; မိသးစုအားလုံး ဝေဒြေ ("ဝေဒြေ")

 အကူ မိန့်ကြား အိမ်ထောင်ရေး အေဘုကာင်းအရာ-	အဖြေအစည်း - က်ယုပုပနုအညွှန်း လမှားညွှန်း- အေကြေကြ အပွိုဝိုရေး		
	မူလ ရကြီး- နေ့စဉ်: စုစုပေါင်း/ပျမ်းမျှစုစုပေါင်း-	၁၁/၁၉၉၆ ၀၆/၂၀၁၉	နံပါတ်- ၀၀၁-၁၀၀၆ စာမိတ်ပုံစံ ၄
Broadlawns အစုအဖြေစာတိုက်အဖွဲ့အစည်း; အစီအစဉ်အဖွဲ့အစည်းများ ပြုစုပေးထားကြောင်း			

စုစုပေါင်းကို ဆိုလိုပါသည်။ လူနာမှာ အရိယေရာကောင်းသောသူ ပျစွာက ဝေထာကံများ ဝေလစွာကွေးတပေပုဂ္ဂို
 "စုစုပေါင်း ဝေထာကံ ဝေထာကံ" ဆိုသည့် လူနာ၊ လူနာ၏အေမးဝေထာကံ၏ ဝေထာကံကိုဆိုလိုပါသည်။

D. ဝေထာကံ ကန့်သတ်မှု ယေး


Broadlawns ဝေထာကံများ အစီအစဉ် ဆုံးပျစွာကွေးသည့်အတိုင်း လူနာများအားလုံး၏ ဝေထာကံကို Broadlawns
 က်နားမာဝေထာကံအဖွဲ့အစည်းကွေးစုစုပေါင်းအဖွဲ့အစည်း အေမရိကန် က်နားမာဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း ပျစွာကွေး
 ပျစွာကွေးဆုံးပျစွာကွေးသည့် နိုင်ငံတော်အဖွဲ့အစည်းရှိ ဆုံးပျစွာကွေးသည့် (နိုင်ငံတော်အဖွဲ့အစည်း ဆုံးပျစွာကွေး
 သတိပေးကွေး)၏ ၄၀၀ %ဝေထာကံ ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် တူညီသည့် Broadlawns
 အစုအဖြေစာတိုက်အဖွဲ့အစည်း အစီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း ကျအာမခံပေပုဂ္ဂိုလ်ကိုဆိုလိုပါက အချားဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း
 အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်းကို ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်းဆိုပါသည်။

နိုင်ငံတော်အဖွဲ့အစည်း ဆုံးပျစွာကွေး ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း သတိပေးကွေး၏ ၃၀၀ %ဝေထာကံ တူညီသည့် သို့မဟုတ်
 နည်းပေးသည့်ပါက အာမခံပေးသည့် သို့မဟုတ် အာမခံပေးထားရှိသည့် လူနာများအကြား အချားဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း
 ကူညီလုံခြုံရေးစာတိုက်အဖွဲ့အစည်းကို ဝေထာကံပေးပါသည်။

နိုင်ငံတော်အဖွဲ့အစည်း ဆုံးပျစွာကွေး ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း သတိပေးကွေး၏ ဝေထာကံ ၃၀၀ %ဝေထာကံ ၄၀၀ %အဖွဲ့အစည်း
 ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း အာမခံပေးသည့် သို့မဟုတ် အာမခံပေးထားရှိသည့် လူနာများအကြား
 ဝေထာကံပေးပေးပါ ယေးရှိ လူနာ၏ ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း
 ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း လက်နက်ပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း ပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း ကန့်သတ်မှုရှိ ပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း-
 ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း

ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း %	ယခုစုစုပေါင်းအဖွဲ့အစည်း နိုင်ငံတော်အဖွဲ့အစည်း ဆုံးပျစွာကွေး ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း သတိပေးကွေး
၁၀၀ %	မိသားစုဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း FPIG ၏ ၃၀၀ %ဝေထာကံ ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် တူညီသည့်
AGB သီးသန့်	မိသားစုဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း၏ ၃၀၀ %ဝေထာကံ ၄၀၀ % အဖွဲ့အစည်း

နိုင်ငံတော်အဖွဲ့အစည်း ဆုံးပျစွာကွေး ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း သတိပေးကွေး၏ ဝေထာကံ ၁၃၃ % ဝေထာကံ ၄၀၀ % အဖွဲ့အစည်းရှိစဉ် အိမ်ထောင်ရေး
 ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း အာမခံ လဲလှယ်ရေးအဖွဲ့အစည်း စာရင်းအကျမ်းအားဖြင့် စာရင်းအကျမ်းအားဖြင့် ထားရှိသည့်
 အာမခံပေးထားရှိသည့် လူနာများမှာလည်း ကျအာမခံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ်
 ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း စာရင်းအကျမ်းအားဖြင့် အပါအဝင်ပါသည်။ ဝေထာကံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း ပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း
 အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်းကို ပေးပေးပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်းပါသည်။ အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့အစည်း ဝေထာကံအဖွဲ့အစည်း အာမခံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း ပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း
 အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း ဆုံးပျစွာကွေးအဖွဲ့အစည်း ကျအာမခံပေးပေးရေးအဖွဲ့အစည်း အက်စီအစဉ်အဖွဲ့အစည်း

 ၁၇ မိနက်၊ အိဂျီဝါ	အဖြေအစည်း - က်ယုပုပုနုညု လမုးညးနု- အေကြေကြ အုပွီဝေရး		
	မူလ ရကြိ- ဝေဆာထိုး စုစုဆေးမး/ပုပုနုညုစုစုဆေးမး-	၁၁/၁၉၉၆ ၀၆/၂၀၁၉	နံပါတ- ဝေအ-၁၀၀၆ စာမ်ကုးဝုတ 5
အေဘုကာုးအရာ-	Broadlawns အစုအဖြေစာုစုဝေရွာကုး အစီအစဉ်းဝုဝု မးပုဟးသညု ဝေဖြေဘုကးဝေထာကုမး		

ဤအာမခံပေဝုလစီကို လူနာ၏ အခြေခံပေးဆေးခွင့်ဝုးဝုးတုဝေဖြေမးအကြေညး အသုံးပုပီနိဝုသည။ ဝေအ-၁၀၁၅ လကုးဝေဖြေခဲးအကြေ ကိုယှိဝုပေး ဝေလစွာပေးဝေဖြေမးအခဲးတြ ဝါဝုညု ဝေလစွာပေးမးမးအကြေ အသုံးပုပီနိဝု။

ဝေအာကု သတုဝုကုးဝုဝု ကိုညီပါက ဝေဖြေဘုကးလိုအပွဲကွေပုပုတညုပီး ဝုးတုဝေဖြေအစီ ပေးဆေးခွင့်ပု ဝေဆးကုသေစာုစုကုပေးမးဝုဝု ဝေဆးကုသေစာရိတုဝေထာကုမးတို့ကို BMC မွ ဖယူးပုခဲး သို့မဟုတု ဝေလစွာပေးပုခဲးမး ပုပီလုပွီဝုသည-

- ဖယူးပေးပုခဲး သို့မဟုတု ဝေလစွာပေးပုခဲးကို ဝေဘုကာုပုပုထာမထာပါ။ (အဆကံပုပီလိုသညာ ဝေဖြေဘုကးလိုအပုနုသညုအခိကွေတနု ပုးတြပေးပုခဲး သို့မဟုတု ဝုးတုဝေဖြေမးအကြေ ဖယူးပေးပုခဲးအပု လူနာတစုခိးခဲးစီအကြေ ခံစားခြေုရနိပီး ကုသမးမလုပုဆေးခွင့် ခဲးပုခဲး သို့မဟုတု လိုအပုနုသညုအခိနိ ဤကုသို့ အကိးခိစားခြေုမးအကြေ လူနာမွ ဝေလစွာကွေးနိဝုသည။)
- ဝေလစွာပေးပုခဲးမာ ပုမုနု ပေးပုခဲးမးမိဟုထွဲ ဝေလစွာကွေးလိုဝေသာ ဝေဖြေဘုကးလိုအပုနုသညု လူနာမးအကြေ ပုဖစါသည။


ဝေဖြေဘုကးဝေထာကုမး သတုဝုကုးဝုဝု ကိုညီသညု အာမခံနညးပါးသညု လူနာမးမွ ဤအာမခံပေဝုလစီအပုအေပုခဲးသညု ပေးဆေးခွင့်ရာ သို့မဟုတု ဝုးတုဝေဖြေမးအကြေ က်သုသညုပမာဏကို ဝေလစွာပေးဖို့အကြေ ဝေလစွာကွေးရနု သူတို့တြ တာဝန်ပုပါသည။

Broadlawns အစုအဖြေစာုစုဝေရွာကုး အာမခံပေဝုလစီဝေအာကို ဝေဖြေဘုကးဝေထာကုမးအကြေ သတုဝုကုပုညုမီသညု လူနာအကြေ ဤအာမခံပေဝုလစီဝုဝုကိုညီသညု အုခးဝေရာတြ အကိးဝိဝုး အဆဲးမး လုပုဆေးခွင့်ဝု Broadlawns မးပုဟးသညုဝေဖြေဘုကးဝေထာကုမးတြ အကိးဝိဝုဝုဝေသးသည။

E. ဝုဝေဖြေအတညုပုပီပုခဲး-

Broadlawns က်နးမာဝေရးဝေစာုစုဝေရွာကုးစတ္တမွ လူနာကို ဝုဝေဖြေအတညုပုပီခဲးကုး တုပုပုရနု ဝေတာုးခံပါမည။

- ဝုဝေဖြေအတညုပုပီနိဝု စာရိကွေတမးမး-** ဝုဝေဖြေကို ဝေအာကုပေးပုပါ နညးလမုးတစုပုပု အတညုပုပီဝုဝုသည- IRS ဝေဟဝုဝု W-၂၊ လုပုဝုဝု ဝုဝေဖြေ ဝေပုပစ။ လစာမ်ကွေကွေတြပေးမး။ အခြေပုပုနုမးဝေဖြေ လုမးပုလုဝေရး၊ အလုပုမး နစွာဝေဘုကး၊ သို့မဟုတု အလုပုမးအကြေ နစွာဝေဘုကး ဆုံးပုဖတု စ။ လူနာ၏ ဝုဝေဖြေဘုကးမးမးဝုဝုဝုဝုဝု အပု အလုပုပုပု ဖုနးဆကုခဲးဆို အတညုပုပီပုခဲး။ သို့မဟုတု ဘဏုဝေပုပစ။ လူနာမွ ဤစာရိကွေတမးမးကို မေးအပုပါ Broadlawns က်နးမာဝေရးဝေစာုစုဝေရွာကုးစတ္တမွ လူနာထံသို့ စာရိကွေတမးမး ဝေတာုးခံသညု စကို ပုပုပပါမည။

 ၁၇၅ မိုင်နက်၊ အိန္ဒိယ အေဘနကာင်းအရာ-	အဖြေအစည်း - က်ယုပုပနုညှိ လမုးညးနု- အေကြေကြ အုပ္ပိဝေးရး မူလ ရကြိ- ၁၁/၁၉၉၆ နံပါတ- ၀၀၁-၁၀၀၆ နေ့စဉ်: စုစုပေါင်း/ပုပနုညှိစုစုပေါင်း- ၀၆/၂၀၁၉ စာမ်ကုံးဝူတာ 6
အေဘနကာင်းအရာ-	Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝူရှေကူး; အစီအစဉ်ဝူစုဝူစု မ်းပုပးသညှိ ဝေးဖြေကူးဝေးထာကုံးမုး;


ii. **စာရိက္ခာတမုးမ်း မရရှိနိုင်ပုခင်း-** ဝင်ငြေကို အတညှိပုပရနု လူနာမု စာရိက္ခာတမုးမ်း ဝေးအပွိုငှာပုခင်းမရှိပါက Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း လူနာ၏ ဝင်ငြေကို ဤနညှိလမုးမ်းပုပဝူ အတညှိပုပမညှိ (၁) တငှပုပထားသညှိ ဝင်ငြေအင်က္ခလက္ခ မုနုနုစေဘကင်း သကုသေပုပကာ ဝေးထာကုံးမုး ဝေးလစွာကူးတကြေ လူနာမု လက္ခတ္တိးပုခင်း ဝူဝူဝူ/သို၊ ဘုတ္တဖြေမု ခြေပုပထားသညှိ ဝေးရင်းသုမုတဆဝူ Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း ဝေးသမ်အတညှိပုပထားသညှိ အပုပဝူ အတညှိပုပဝေးပုခင်း နညှိလမုး (၂) Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း လူပုဂ်လီ၏ စာပုပဝေးရေသားထားသညှိ သကုသေပုပမ်ကုတဆဝူ Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း ဝင်ငြေကြိကူးနညှိလမုးကို လူနာမု ဝူဝူဝူပုပဝူ အတညှိပုပဝေးကာ ဝေးထာကုံးမုး ဝေးလစွာကူးတကို အပုပသတ္တညှိနညှိလမုး။ ဝင်ငြေကို အတညှိပုပရနု ဝေးတင်းခံထားသညှိ စာရိက္ခာတမုးမ်းကို လူနာမု ဝေးအပွိုငှာပုခင်းမရှိပါက Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း ဝေးတင်းခံထားသညှိ စာရိက္ခာတမုးမ်းကို လူနာမု မတငှပုပနညှိ အေဘနကာင်းပုပမ်ကိ ရှင်းလင်းတငှပုပမု လိုအပုပလိမုမညှိ။

iii. **ဆိုင်းငံထားသညှိ ဝင်ငြေအတညှိပုပခင်းကို အမ်အိစားခြေပုခင်း-**
 အတညှိပုပနေသညှိလပုနုးစုပုပဝူ Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း လူနာ၏ ဝင်ငြေကို သတုပုနု လိုအညှိ အင်က္ခလက္ခးဝူဝူ အုခား အက်ဝိဝိဝိဝိ အမ်ကွီးကို စုစုဆောင်းဝေးစု လူနာအေပုပဝူ Broadlawns က်နုးမာဝေးရေစာဝူရှေကူးစုစုပေါင်း အာမမ်ပေးလစီမီးဝူဝူအညှိ ကိုယှိဝူရိတုပေး လူနာအေပုပဝူ ဆောငြေကုပေးပါမညှိ။

F. အက်ဝိဝိဝိဝိ ယူဆထားပုခင်း

ဤအနုးတြေဝေးပုပထားခင်က္ခတိုင်း အက်ဝိဝိဝိဝိ ယူဆနိုင်သညှိ အမ်ကွီးဝူဝူ ကိုညှိသညှိ လူနာမုးမု ဝေးဖြေကူးဝေးထာကုံးမုး ဝေးဟင်္ဂုစံ ပုပညှိစုံတြေ ပုပညှိပုပရနုလိုဘဲ ဝေးဖြေကူးဝေးထာကုံးမုး ရရှိနိုင်ပါမညှိ။ ဝေးအာကုပေးပုပပါ စာရင်းရှိ အစီအစဉ် ပါဝင်နု သို၊ မဟုတု လူနာ၏ အက်ဝိဝိဝိဝိအတြေကု စာရိက္ခာတမုးမ်းကို ရယူထားပုပ ဖိုငြေသိမုးဆညှိးထားရမညှိ။

- i. အက်ဝိဝိဝိဝိ ယူဆထားပုခင်းကို တစုဦးတစုယောကွင်းစီ၏ ဘဝအေပုပအေပုပမုတညှိ ဆုံးပုပတုပီး ဝေးအာကွါတို၊ ပါဝင်ပါမညှိ-
 - a. စားဝေးသကြေဝူလက္ခတု အက်ဝိဝိဝိ
 - b. အမ်သိမီးမုး၊ ဝေးမြးကင်းစကေးလးယွမ်းဝူဝူ ကေးလးယွမ်း အစီအစဉ် ပါဝင်ပုခင်း (WIC)
 - c. ဝေးဖြေကူးဝေးထာကုံးထားသညှိ ဝေးကင်းဝေးနု လယွာ အစီအစဉ်
 - d. အုခားပုပညှိယု သို၊ မဟုတု ဝေးသတြေဝေး ဝေးထာကုံးမုး အစီအစဉ်တြေ အက်ဝိဝိဝိဝိပုခင်း
 - e. အိမုမုးသို သို၊ မဟုတု အိမုမုး နားခိုရာ သို၊ မဟုတု အခမုးဆေးခန်းမု ကုသမုးရယူထားသို
 - f. လူနာမု သိထားသညှိ အိမုမုးရိဘဲ ဝေးသဆုံးသြားပုခင်း

 ၁၇ မိုင်ကွာ အိုင်ဂါဝါ	အဖြေအစည်း - က်ယုပုနုယုညု လမုးညးနု - အေကြေကြ အုပ္ပိဝေရး		
	မူလ ရကြိ- ဝေရာကွဲး စစုဝေဆးမး/ပုပုနုညုစုဝေဆးမး-	၁၁/၁၉၉၆ ၀၆/၂၀၁၉	နံပါတ- ဝေအ-၁၀၀၆ စာမ်ကုးဝုတ 7
အေဘုကာုးအရာ-		Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုရွေကုး အစီအစဉးဝုဝု မးပုဟးသညု ဝေပြေဘုကးဝေထာကွဲးမး	

G. အလုယုမး အစီအစဉး

ဝေပြေဘုကးဆိုလု တိုဝုဝုညုနု Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုရွေကုး အစီအစဉး သကီးဘုကုပုဝေပးပါလိမုးမညု။ သကီးဘုကုယုမု အစီအစဉး ထိထိဝေရာကုဝေရာကု လုပုဆေဝုဝုဝုစေရနု လိုအယုညု ဝုမုးကိုဝုးရမုးပါလိမုးမညု။ သကီးဘုကုယုမု ဝုညးနုကးမးဝေအကြေ အလုယုမးတစုးခိးဝုဝုစီသညု ဝုမုးဝေဆေဝုဝုပုပုစုပီး အကီးဝုညုညုသုမးအကြေ ဝေဆးဝုးဝုဝု ဝေဆးကုသမးမး ဝေဆေဝုဝုပုနု Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုရွေကုး အစီအစဉးပု အုဆးပုပုညးမးဝု ဝုဝု ဝုဝုဝေထာ ဝေအဂုစီမု ဝေထာကွဲးပုသညု အစီအစဉးဝု ပထကုပီး သိဂုနုကုဖိ၊ ဝေသခါလုပုဆေဝုဝုလိမုးမညု။

လုနာဝေလဘုကုကးတဝုဝုသညုဝေနုမုစု ဝုနုသညု (၇)ဝုဝုထိကာလအထိ လုနာတစုးခိးဝုဝုစီ Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုရွေကုး အစီအစဉးပု အကီးဝုညုညု အေပုခေအေနု လုနာနာဝုဝုဝု လုနာနာဝုဝုဝုကို အတညုပုရနု သုးသညုနုညးလမုးဝုဝု Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုရွေကုး အစီအစဉးပုအုနာ အေအထးကို ခြဝုပုဝေပးခဲသညုလု အစုသညုကို သိဂုခြေပုဆးနု Broadlawns က်နးမးဝေစာဝုရွေကုးစုစု စာရိကွာတမုးမးကို လိုလုဝေလာကုဝေလာကု ထိနးသိမုးထးပါမညု။

H. ခြေပုဆးဆက္ကမးမဂုပုခး

သတုထွားသညု ဝုမုးမးက ဝေပါခဲရိဝု လိုအပုဝေနေသာ ဝေထိဝုမးဆိမုအကီးဝုဝု ဝေလဘုကုကးမးအးလုးကို လကွဲးပီး စီစစုဝေဆေဝုဝုပုပုပါမညု။ အကီးဝုဝု သိုမဟုတု က်နးမးဝေစာဝုရွေကုး ဝေထာကွဲးပုခးဝုဝု ပထကုပု ဤအာမခံပေဝုလစီမးဝေအကြေ လုမးဝု အသးအေရာပု ယုဘုကုညု၊ ဘာသာတရား၊ လိဝု၊ အသကု၊ မသန္နိမုးမး သိုမဟုတု ဝေမးပုဆးရုဝုနုတိုပု ဘုကာဝု ခြေပုဆးဆက္ကမးမဂုပုပါ။


I. ပုပုနုးထးသညု ဝေထာကွဲးသုမး

ဤအစီအစဉးပု အကီးဝုစးခြဝုမးကို Broadlawns က်နးမးဝေစာဝုရွေကုးစုစု ဝုသ ဝေထာကွဲးပုပါသညု။ ဤအာမခံပေဝုလစီမး အုဆးအခဲမးဝုဝုဝုပုထးသညု အထူးခြဝုပုခဲကုအပ အုဆးဝေထာကွဲးသုမး၊ ဝေဆးဝုမး၊ ဝေဆးဆိုဝုး သိုမဟုတု က်နးမးဝေစာဝုရွေကုး စသညုကို ဝေပြေပုခဲခြဝုကို တးပုစုပါသညု။

J. ပုဝုတု/အုဆးဘုကးခံ အကီးဝုစးခြဝုမး

Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုရွေကုး အစီအစဉးဝု မးပုဟးသညု ဝေပြေဘုကးဝေထာကွဲးမးတိုမု ဝေရာကွဲး အေအထးဝေရာကုသာ အကီးဝုစးခြဝုမးကို ဝေထာကွဲးပုပါမညု။ ဤအစီအစဉးပုလုပု အုဆး ရနုညးမု အကီးဝုစးခြဝုမးအးလုးကို အမိကထးလုပုဆေဝုဝုပါသညု။ လိမုညုပုခး သိုမဟုတု အလုသုးစးလုပုခးတိုပု ဘုကာဝု အုဆးဘုကးခံ ရုးပုမုးမု ဆိုဝုးဝုထးရသညု သိုမဟုတု ပယုခဲရသညုပါက ဝေလဘုကုကးသုမု ဤအစီအစဉးပု အကီးဝုဝုဝုပါ။

K. အာမခံနုညးပါးခဲခြဝု/အာမခံ မထးခဲခြဝု

 3 ကွ မိုနကူ အိငိုဝါ	အဖြဲအစည်း - က်ယုပုနုယူညှိ လမှးညးနု- အေကြေကြ အုပ္ပိုဝေးရး		
	မူလ ရကြိ- ဝေးနာထိုး စုစုဆေးမး/ ဂျပနုညှိစုစုဆေးမး-	၁၁/၁၉၉၆ ၀၆/၂၀၁၉	နံပါတ်- ၀၅-၁၀၀၆ စာမ်ကုးဝူတ 8
အေဗကကားအရာ-	Broadlawns အစုအဖြဲပေစာဒုးရွေကး; အစီအစဉ်ဒုးဝူဒုး မ်းပုဟးသညှိ ဝေးဖြေကးထောကံမး;		

ပေပုခွရိဒု လုနာမ်းကို ဝေးကုသစားရိတုထောကံမး; သိုမဟုတု ဝေးကုသစားရိတုထောကံမး; စီမံပေးသညှိ အဖြဲအစည်းမ်းမွ မူလရဒုးပုမစွနုပုဖဒုး ဝေးဖြေကးထောကံပေးထာသညှိ သိုမဟုတု အာမခံမထာရွိသူမ်းမွ Broadlawns အစုအဖြဲပေစာဒုးရွေကး; အစီအစဉ်တြကု အက်ဝိငုဒါသညှိ။ ဤအာမခံအစီအစဉ်ရွိနုသညှိ လုနာမ်းကို အိငိုဝါ ပုညှိယု ဝဒုးဒုးဝူဒုး အရဒုးအုမစု လမှးညးနုမ်းအရ ဆဒုးရဲဒုးပီးသုဟု ယူဆပါမညှိ။

L. ဝေးဟွာကွေးတ/အသိပေးအေဗကကားဒုးဒုးကးပုခဒုး

ဤအစီအစဉ်အေကိဝေးကး ဂံ အက်ဝိစားဒုးဒုးဒုးအတြကု ဝေးဟွာကွေးတကို ပုံမုနုပုနုဒုးဒုးဒုးတြဒုး Broadlawns က်နးမာဝေးရးစာဒုးရွေကး; စတ္တရိ ဝေးဖြေကးဆိုညှိ အဆကံပေးပုးမွ လကံသြားပါမညှိ။

အက်ဝိဒုးကို အသဒုး ဆုံးပုဖတုနု အာမခံပေဒုးလစီမ်းဝူဒုးလုပုညှိမ်းမွ အသဒုးရွိနုပါသညှိ။ ဝေးဟွာကွေးသူမာ ထောကံခဲကုရွိသညှိ သိုမဟုတု ဂုဒုးပယံရသညှိ စာပုဖဒုး အေဗကကားဒုးဒုးကးပါမညှိ။ ဂုဒုးပယံရသညှိ အေဗကကားဒုးဒုးကးစာတြဒုး အက်ဝိဝူဒါသညှိ အေဗကကားဒုးပုခဒုးပါ ဝေးဟုပုထာပါမညှိ။


Broadlawns က်နးမာဝေးရးစာဒုးရွေကး; စတ္တရိ Broadlawns အစုအဖြဲပေစာဒုးရွေကး; အစီအစဉ်ဒုးဝူဒုး မ်းပုဟးသညှိ ဝေးဖြေကးထောကံမးတိုမဟုတု ဝေးဟွာကွေးတ လုနာတစုဒုးစီအတြကု ဝေးဟွာကွေးတဝေးဟု (Broadlawns ထောကံမး; ဝေးဟွာကွေးတ)ကို ပုညှိသြဒုးရနု တောဒုးဆိုပါမညှိ။ ထောကံမး; ဝေးဟွာကွေးတသညှိ အိငိုဝါ ဥပဒးဝူဒုး ကိုညှိသညှိ အမ်ကွလကံးစုဆာဒုးပုခဒုးအတြကု အကူအညီပုဖစုစေသလို Broadlawns အစုအဖြဲပေစာဒုးရွေကး; အစီအစဉ်ဒုးဝူဒုး မ်းပုဟးသညှိ ဝေးဖြေကးထောကံမးတိုမဟုတု အုပုဒုး အုဆးဝေး အစီအစဉ် တြညှိဒုး အက်ဝိဒုးပုကကားဒုး ဆုံးပုဖတုမုနု အကူအညီပုဖစုစေပါသညှိ။ လုနာမွ အက်ဝိငုဒုးညှိ အမ်ကံးဒုးဝူဒုး ကိုညှိမး; မရွိပါက ဒုလုနာကို ဤအစီအစဉ်တြကု အက်ဝိညှိ သတုတုညှိ မဟုတု။

M. ပုညှိညှိဒုးစားပေးရနု တောဒုးပနုပုခဒုး

ဝေးဟွာကွေးသူမာ Broadlawns အစုအဖြဲပေစာဒုးရွေကး; အစီအစဉ်တြကု အက်ဝိစားဒုးဒုးဒုးကို ဂုဒုးပယံရပါက ဒုလုနာအေဗပုဖဒုး ဝေးဖြေကးဆိုညှိ အဆကံဉာဏ်ပေးပုခဒုးဒုးဒုး ဒုနုဒုး ဒုကီးဒုကယူထံ ဒုဆုံးပုဖတုကွေပဒုး အယူခံဝိငုဒါသညှိ။ ဝေးဟွာကွေးသူမာ အယူခံဝိငုဒုးကို စာပုဖဒုးဝေးသးစီ ပုဒုးပယံရသညှိရကွေ ၁၀ ရကွေတြဒုး ဝေးဖြေကးဆိုညှိ အဆကံပေးခဒုးဒုး ဒုနု ဒုကီးဒုကယူထံ လိပုပုပုပေးရပါမညှိ။

N. ပုးပေဒုးဝေးဆာဒုးကုနု ပ်ကြကုပုခဒုး

ဝေးဟွာကွေးသူမာ ဤအာမခံပေဒုးလစီမ်းဝူဒုး ဝေးကံဝိဝူဒုးဒုးဒုးဒုးဆုံးပုဖတုကွေရ လုံးဝလိုအယူညှိ အမ်ကွလကံးကို ဝေးဟွာကွေးတတညှိနုမွ ရကု ၃၀ အတြဒုး ပေးအပုနု တာဝန်ပုပါသညှိ။ တောဒုးခံထာသညှိ အမ်ကွလကံးကို တောဒုးခံထာသညှိ အမ်နုတြဒုး ပေးအပုဒုးပုခဒုး မရွိပါက စီပုညှိပုခဒုးဒုးဒုးမရွိသညှိ ဝေးဟွာကွေးတပုဖတြးနိဒုးပီး ဂုဒုးပယံရပါမညှိ။

 ၁၈ မိုင်ကွက်၊ အိဂ်ဂါဝါ	အဖြေအစည်း - က်ယုပုပုနုနုညု လမုးညးနု- အေကြေကြ အုပိပိဝေရး		
	မူလ ရကြိ- ဝေဆာထိုး စုစုဆေးမး/ပုပုနုညုစုစုဆေးမး-	၁၁/၁၉၉၆ ၀၆/၂၀၁၉	နံပါတ- ဝေအ-၁၀၀၆ စာမ်ကုးဝေတာ 12
အေဘုကာဝုးအရာ-	Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုးရွေကုး အစီအစဉ်ဝုးဝုးမးပုပုပုသညု ဝေဖြေဘုကးဝေတာကုးမး		

V. ဗုကာရွညံသညု ဝေဆးဖက္ကိရု ပစာညးမး (DME)

Broadlawns က်နးမာဝေရးဝေစာဝုးရွေကုးစက္ကမ္မ အတြးဝုး ခြဝုးပုပိထာသညု ဝေတာကုးညုမ္မ ဝေတာကုးပေးထာမ္မသာ ဤဝုးဆေးမးမ္မာ ဤအစီအစဉ်ဝုး ပါဝင်ိညု။

W. အက်မိဝေညု ဝုးဆေးမး

Broadlawns က်နးမာဝေရးဝေစာဝုးရွေကုးစက္ကမ္မ Broadlawns အစုအဖြေပုစာဝုးရွေကုး အစီအစဉ် အာမခံပေဝုလစီအရေပးနိညု ဝုးဆေးမးကို ကနုတိုတြးဝုးရွိညု။

X. အျား ဝေဆးပုအာမခံပေဝုလစီမးအေပု သကုဝေရာကုးမဂ္ဂိ

ဤထာကုးကုညီပေးသညု အာမခံပေဝုလစီမ္မာ ဗုကာခံ ပေးဝေခံသုမးထံမ္မ ရဂ္ဂိရနု လုပုဆေးမးမး၊ မုပိတြးဝုးလးဝေပုဟုဝုးပုခုး သို၊ မဟုတု အေရးပေဝု ကုသမးမးဝုးဝုး ပတ္တက္ကညု အျားအာမခံပေဝုလစီမးအေပု ဝေပုဟုဝုးလဲပုခုး ပုပိပုပုပုခုး မဂ္ဂိဝေရပါ။

Y. ပုပုဆွေကုး

ဤအာမခံပေဝုလစီတြး ပုပုဆွေညု မညုညု စံသတုတုက္ကိမဆို လကုတြးမက်ဝုးသုးမိ ခံသမာမိအဖြေပုမ္မ အတညုပုပိပေးရမညု။

ဇြေ ၁၈ ရကု၊ ၂၀၁၉ ခုးတြး ခံသမာမိအဖြေပုမ္မ အတညုပုပိပေးထာသညု။

ဂီဝိဂ်ဇာ၊ အလုပုမးဆေး အရာဂ္ဂိခံပိ